



捐贈物品表格  
Items Donation Form

多謝支持香港弱能兒童護助會捐贈物品計劃。請填妥以下資料並傳真至 2817 0322 或電郵至 [event@srdc.org.hk](mailto:event@srdc.org.hk)，我們會盡快與您聯絡，查詢可致電 2819 3050 與葉小姐或高小姐聯絡。

Thank you for your support to The Society for the Relief of Disabled Children. Please fill in the following information and fax to 2817 0322 or email [event@srdc.org.hk](mailto:event@srdc.org.hk). We will contact you as soon as possible. For enquiries, please contact Ms Yip or Ms Kaur at 2819 3050.

附有 \* 的欄位必須填寫資料。Fields with a \* are mandatory.

公司名稱\*

Company Name \_\_\_\_\_

聯絡人姓名\*

Contact Name \_\_\_\_\_

(先生/女士)

(Mr/Ms)

電話\*

Phone \_\_\_\_\_

傳真\*

Fax \_\_\_\_\_

辦事處地址\*

Office address \_\_\_\_\_

取貨地址(如與上述不同)

Collection address

(if different from above) \_\_\_\_\_

取貨期限

Items available from

\_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_ 至 to \_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_  
(日 dd/月 mm/年 yy) (日 dd/月 mm/年 yy)

捐贈物品類型

Items for collection

衣服 Clothes

手袋 Handbags

其他 Others

皮鞋 Shoes

書 Books

家庭用品 Household Products

玩具 Toys

# Please attach your schedule of items for donation, if available. Thank you!

如有捐贈物品明細表請隨表格附上。謝謝！

數量 (箱/袋)

Number of Carton/ bags to collect \_\_\_\_\_

是否需要感謝信

Donation Letter required

是 YES

否 NO

敝會將會使用閣下資料以透過不同渠道通知閣下敝會的各项活動、通訊及作意見收集。敝會不會向第三者透露閣下的個人資料。倘若日後想查閱或更改閣下的資料，請以郵寄或電郵方式來信通知。

本人 同意/不同意 香港弱能兒童護助會使用以上\*資料

The Society for the Relief of Disabled Children (SRDC) can use the above \*data to keep me posted of SRDC news, events and surveys through various channels. SRDC shall not disclose the said data to any other party. Please inform SRDC via post or email to access or correct the data in the future.

I agree / do not agree

簽署 Signature : \_\_\_\_\_ 日期 Date : \_\_\_\_\_

如想多些了解我們，歡迎瀏覽我們的網頁 [www.srdc.org.hk](http://www.srdc.org.hk)。謝謝！

You are welcome to visit [www.srdc.org.hk](http://www.srdc.org.hk) to know more about us. Thank you!